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Ф. Рафаиповъ Г. Цаневъ 
разгледа въпроса изчерпа
телно съ вЪщина на отли-
ченъ педагогъ и дъецъ по 
народната просвета. Изка-
захъ се въ полза на трудо
вата школа. Днесъ, при тия 
средства, не можемъ да на-
правимъ нищо въ тази об-
ластъ. Присъединявамъ се 
къмъ предложението на пред
седателя да се избере коми
сия, която да'изучи въпроса 
и да ни докладва. Трудовата 
школа може да направи дър
жавата и то бъдъщата дър
жава. Съ нашата трудова 
школа ще туримъ началото 
и може би, то ще подейству-
ва заразително и за другите 
окръзи. 

Ю. Ивановъ: Въпросътъ е: 
ще приеме ли окр. съвЪтъ 
дарението съ ангажментитъ 
му. Мисля, че никой не ще 
бъде противъ приемане на 
дарението, обаче поражда се 
въпроса за страха, за липса
та на средствата, който ще 
се разреши въ благоприятна 
смисъль за насъ при даване 
пълна автономия на окр. 
съвети. Да се избере иска
ната комисия. 

П. Димитровъ: Съответно 
решение да вземемъ слъдъ 
като се разреши въпроса за 
казармата и следъ ..като из
слушаме доклада на комиси
ята за,трудовата школа. 

Прие се: 1) предложението 
на г. Хр. Мирски, именно: 
Окр. съветъ, като изказва 
благодарностьта си къмъ г. 
Цанева, житель на гр. Вар
на, за • готовностьта му да 
направи предложеното отъ 
него дарение по принципъ 
възприема неговото предло
жено, но да не би да се осу
ети желанието на сжщия, по 
ради невъзможностьта да се 
реализира желанието на г. 
Цанева и за да се изучи по-
обстойно въпроса, решава да 
се избере комисия, на която 
да се възложи да проучи въ
проса и да даде подробенъ 
докладъ въ идната сесия на 
съвета и следъ като се из
слуша доклада и се увери 
съвета, че ще може да бъде 
реализирано желанието на г. 
Хр. Цанева, то да се произ
несе тогава окончателно за 

приемане на дарението, съгл. 
чл. 23 б, „б" отъ закона за 
окр. съвети. 

2) За членове на комиси
ята, която ще изучи въпро
са за откриване трудова шко
ла и трудово сиропиталище, 
да бждатъ окр. с-ци:. П. Ди
митровъ, Б Митевъ, Хр. Мир
ски, Т. Атанасовъ, Директо
ра на Подв. Земл. катедра, 
Ив. Стояновъ (директора на 
Девич, Гимназия),, Ц. Кзленд-
жиевъ (директора на Търгов
ското училище), и дарителя 
г. Хр. Цаневъ. 

Комисията да бъде свика
на отъ п р е д с е д а т е л я на 
Пост. К-я. 

Решение 101: 
разглеждане молбата 
на окр. с-къ. Д. Ши-
ковъ. 

Реши се; Окр. съветъ при
ема отсътствието на окр. 
с-къ Д. Шиковъ за извини
телно и счита, че на. 25 май 
е билъ въ отпускъ. 

Решение 402: 
разискане по остав
ката на окр. с-къ Юр. 
Ивановъ отъ член
ството му въ.делега
цията по въпроса за 
казармата. 

Юр. Ивановъ. Дълго боле-
дувахъ и едва.сега се надиг-
нахъ отъ легло и .пакъ дой-
дохъ да взема участие въ 
заседанието на съвета. Здра
вословното ми състояние не 
ми позволява да пътувамъ. 
ВЪрно е, че тръба .да отиде 
лице, което има известни 
връзки, но ние можемъ да 
изберемъ други окр. с-къ, 
който ще може да извърши 
тази работа. Нека избиране
то на другъ членъ на деле
гацията да отложимъ за утре. 

Председательтъ: Този въ-
просъ се отлага за утреш
ното заседание. 

Д. Шиковъ: Кога Пост, 
Прие. ще внесе въ съвета 
преписката по въпроса., за 
Камчията и кога ще пред
стави доклада за учияищ; 
фондъ ? 

Председатепьтъ: Доклада за 

състоянието на фондовете 
разгледахме вчера. 

Председатепьтъ на Пост. К-я: 
По причина на сесията не 
можахме още да проучимъ 
преписката по корекцията 
на Камчията 

Ф. Рафаиповъ. Протести-
рамъ, задето не се явилъ 
трудовиятъ инспекторъ да 
ни даде изложение по служ
бата, която му е възложена. 

ПрЬдседатепътъ • Той не е 
поканенъ, защото и въ ми
налите сесии не е каненъ. 
Заседаваме отъ 25 дни и ако 
г. Рафаиловъ иехаше да се 
покани и той, требваше свое
временно да се направи това, 
а не въ края на сесията и 
да протестира,-л. да -изпра
ви ефектъ. 

Решение 103: 
оставене безъ послед

ствие разни„молби. 
Реши се: Окр.-съветъ въз

приема решението на бюдже-
тарната комисия за оставяне 
безъ последствие по бюдже
тни. причини молбите на: 1) 
Българ. земледел. д-ство Ъъ 
София за помощь отъ 20,000 
лв. за устройване конкурсъ 
за рлководство по стопан
ски постройки; 2) старши 
писарь при Пост. К-сия Ни
кола Поповъ. 3) Енорийски 
морски храмъ „Св. Николай," 
4) Писмото на Провадийския 
Държ. Агрономъ № 401 отъ 
24. III. 5) Заявлението на Ве
теринар. фелдшеръ Михаилъ 
М. Майсторовъ; 6) Писмото 
на Саржгольския общ. кметъ 
отъ 11 VIII 1919 г. № 3303; 
7) молбата на Ясъ-Тепенския 
Общ. Съветь; 8) писмото на 
Варнен. Окр. Ветеринаренъ 
лЪкарь отъ 28У.1915 г. подъ 
№ 548 г. 

Дневенъ редъ за утрешно
то заседание е: 

1) разни и 
2) закриване сесията. 
(Дигнато въ 9 часа. сл. пл.) 

Протоколъ 18. 
(5. VI. 1920 год.) 

Открито отъ председателя 
г. Т. Атанасовъ (въ 5 ч. сл. 
пладне. 

Решение 104: 
Опълномощаване 

Пост. Присътствйе 
да подпише прото
колите на съвета 
№№17 и 18. 

Реши се: Окр. Съветъ опъл-
номощава Пост. Присът. да 
подпише протоколите на 
Окр. съвЪтъ № № 17 и 18 
и другите книжа, ако има 
останали неподписани. Окр 
с-ци, които съ въ Варна, 
могатъ да подпишатъ тия 
протоколи, ако пожелаятъ. 

Решение 105: 
Изслушване отчети

те на Окр. провери
тели за техната дей
но сть. 

Проверителите: Коста По
повъ Петръ . Куртевъ и Ха-
раламби Ив. Тачевъ проче
тоха отчетите си. 

Д. Шиковъ: По-добри резул
тати ще се добиятъ, ако окр. 
проверитель р а з г л а с я в а 
чрезъ глашатая, че ще пра
ви ревизия и да вписва въ 
акта за ревизията кой се е 
явилъ да се оплаква, за как
во се е оплакалъ и какво е 
направилъ по оплакването,за 
да се види какво се е рабо
тило. Ако Пост. Прие. се 
усъмни въ нещо, може да 
делегира други проверитель 
да направи внезапна ревизи/г 

С. Петровъ: Въ нашата об
щина, Белевската, е напра
вена ревизия, обаче, населе
нието и досега не знае, че е 
идвалъ ревизоръ. Въ с. Кон-
стантиново съ реквизирани 
презъ войната 1400 кгр. 
бобъ, но не се знае отъ ко-, 
го колко е реквизирано. 

Ю. Ивановъ: При разглася
ване отъ Пост. К-сия за про
изведената ревизия провери-
тельтъ ще гледа по-внима
телно на работата си, и на
селението ще привикне да 
следи за ревизиите и да съ
общава за забелезаните не-
редовности. 

Председатепьтъ! Можемъ да 
подчертаемъ ланшното реше
ние по този въпросъ и да 
вменимъ въ обязаность на 
сегашното Пост. Писжт. да 
следи за точното му изпъл
нение. 

Д. Шиковъ» Ако Пост. Прие. 
не определи района на про
верителите, а ги изпраща 
безъ да знаятъ въ общивигб, 
тогава проверителите не ще 
знаятъ къде ще отиватъ и 
ревизируемите лица не ще 
знаятъ кой ще ги ревизира. 

Ю. Ивановъ; Бележката на 
Ш и к о в а е основателна и 
требва Пост. Прие. да направи 
по-справедливо разпределе
ние районите, Едипъ прове

ритель да стои въ известенъ 
районъ, за да, нима въамож-
ность да завъжда приятели. 

Председатепьтъ:, Прдържамъ 
предложението на г. Юрданъ 
Ивановъ. 

Приеха се предложенията! 
1) Вменява се въ обязаность 
на Пост. Прие. да следи за 
точното изпълнение на лан
шното решение на Окр. Съ
ветъ по въпроса за издава
не обявления отъ провери
телите при произвеждане на 
ревизия и за издаване таки
ва отъ страна на Пост. К-я 
следъ свършването й и 2) 
Вменява се въ обязанохть 
на Пост. Прие. да раздели 
окржга на разни проверител-
ски райони и да направи по
требното единъ и същи про
веритель да, не стои повече 
отъ 1 година въ единъ и съ
щи районъ. 

Решение 106: 
Разисквани начина 
на внисане.предви
дените фондове по 
бюджетъ за 1919 г. 

Секр.-бирникътъ на Пост. 
К-я докладва преписката по 
въпроса за корекцията на р. 
Камчия, като прочете реше
нието на Окр. съветъ отъ 
3 априлъ 1919 г. подъ№.2б, 
прот. № 5, протокола на из
браната съ същото решение 
комисия за,проучване този 
въпросъ и предписанието на 
М-вото на земледелието и 
държавните имоти отъ 13 
остомври-1919 г. подъ №2952. 

Д. Шиковъ: За корекцията 
на Камчията въ ланшния 
бюджетъ биде предвидена 
сумата 50000 лева за фондъ 
за цельта; тази година по 
бюджетни причини нищо не 
можа да се, предвиди. Пред-
лагамъ: при приключване„бюд-
жетното упражнение за 1919 
г. да се внесе тази сума въ 
фонда. Също искамъ и по 
предвидената сума за учи
лищния фондъ. 

Юр. Ивановъ: Подкрепямъ 
г. Шикова по въпроса за ко
рекцията на Камчията, Почти 
винаги, когато се сменява 
единъ окр. съветъ, когато, си 
отива едно Пост. Прие, оти
вали съ безъ да оставятъ 
нещо, отъ което да се види 
какво е работено и какво 
има да се прави. Ще обърна 
вниманието на новото Пост. 
Присжт. въ туй отношение 
да изостави практиката на 
своите предшественици. 

Д. Шиковъ; предлагамъ: 
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Окр. съветъ, вземайки пръдъ 
видъ, че бившето Пост. Прие. 
нищо не е направило по от
ношение преписката по ко
рекцията на р. Камчия, вме
нява въ дългъ на новото 
Пост. Прие. да се занимае съ 
този въпросъ и часъ по-ско-
ро да наприви всичко нуж
но, съгл. предписанието на 
М-вото на Земледъл. № 2952; 
2) при приключване бюд
жетното упражнение за 1919 
г. кога се внисатъ излишъ
ците и фондовете, да бъде 
на първо време внесена су
мата 50,000 л. фондъ за ко
рекцията на р. Камчия и 3) 
за с т о р е н о т о отъ Пост. 
Присът. да се докладва въ 
идната сесия на съвета. 

Юр. Ивановъ: Не съмъ съ-
гласенъ съ второто предло
жение на г. Шикова, защото 
ще спънемъ работата и ще 
поставимъ въ невъзможность 
секр. бирника да посрещне 
нуждите на Пост. К-я, ако 
кажемъ фондовете да се вне-
сатъ непременно. Отъ насъ 
зависи да внесемъ този фондъ 
или пъкъ фонда за училищата. 

Прие се; Окр. СъвЪтъ реши: 
вменява въ дългъ на Пост, 
Прис. да се занимае съ пре
писката по корекцията на 
р. Камчия, да изпълни часъ 
по-скоро нарежданията на 
М-вото на Земледелието, из
ложени въ предписанието му 
№ 2952 и за стореното да 
докладва въ идната сесия на 
Окр. съветъ. 

Председательтъ! Всички су
ми, които съ записани въ 
бюджета възъ основа на за
кона, ще требва да се вне-
сатъ при изключване бюд
жетното упражнение. Про-
тивъ тези пера нищо не мо-
жемъ да кажемъ, защото ще 
ги взематъ. Не е достатъч
но само да вземаме реше
ние, но треба да видимъ до 
колко те съ изпълними. Тре
ба да се има предъ видъ, че 
бюджетътъ за 1919 г. и въ 
приходите, й въ разходите 
е гласувано за 5 околии, а 
е реализирано само за две. 
Отъ останалите 3 околии не 
съ събрани никакви приходи 
и следов., треба да се из
числи какви приходи постъ
пили и непостъпили е имало 
за двете тия околии и то
гава да се изчисли какво трЪ-
ба да внесемъ върху тъхъ 
за процентните вноски. 

Д. Шиковъ: Да натоваримъ 
Пост. Прие. да проучи какви 
редовни приходи е имало за 
двете околии и съответно 
туй да се намалятъ съответ
но процентните вноски къмъ, 
държавата. 

(Следъ отдиха). 
Прие се предложението на 

председателя: 1) да се иска 
отъ държавата да. се нама
лятъ вноските отъ окръга 
къмъ нея по бюджета за 1919 
г. за подържане държавните 
пътища, за общ. пътища, за 
заплати на прогимн. учители 
и къмъ пенсион. фондъ съ
ответно редовните приходи 
отъ двете околии, тъй като 
бюджетътъ е гласуванъ за 
5 околии а е реализиранъ 
само за две; 2) следъ туй ще 
се реализиратъ фондовете по 
следующия порядъкъ: а) фон
да за водоснабдяването, б) 
фонда за корекцията на Кам-
чията, в) фонда за овощенъ 
разсадникъ въ камчийската 
долина и д) фонда за ското-
въдната изложба; 3) реали
зирането на фондовете да се 
направи по реда указанъ по 
горе, като най-напредъ се 
внесатъ 25% отъ тъхъ и ако 
има средства, тогава да се 
направи съответно увеличе
ние пакъ по същия порядъкъ. 

Решение 107: 
Избиране членъ на 
делегацията по въ
проса за казарма
та вместо окр. съ-
ветникъ Ю. Ива
новъ. 

Реши се: Въ случай че окр. 
с-къ Ю. Ивановъ не оздра
вее и по тази причина е не
възможно отиването му въ 
София, да бъде заместенъ 
той като членъ въ* въпрос
ната делегация отъ окр. съ-
ветникъ Георги Дончевъ. 

Хр. Мирски пита кога Пост. 
Прис. ще започне да издава 
окр. въстникъ. 

Председательтъ на Пост. К-я: 
Ще изпълнимъ решението на 
съвета. 

Хр. Мирски: Желателно е 
повъзможность по скоро вре
ме да се почне издаването 
на вестника. 

Закриване сесията. 
Председательтъ закри сеси

ята въ 8 ч. сл. пл. съ след
ната речь: 

„Господа окр. съветници! 
„Сега получихъ отъ г. Вар

ненския Окр. Управитель пис
мо № 7243, съ което ми съ
общава, че сесията на Окр. 
Съветъ се закрива и че менъ 

възлага приятната длъж-
ность да я закрия. 

„Да кажемъ, че много не
що направихме, не ще бъ-
демъ прави, но старахме се 
да направимъ всичко въз
можно, доколкото позволя
ваха средствата. За съжале
ние е, че ние не можехме да 
посрещнемъ всичките ония 
големи нужди, които чакаха 
и чакатъ задоволяването си, 
но това не зависеше отъ 
насъ. Много пъти пожелахме 
въ нашите разисквания да 
се даде пълна автономия на 
окръзите и общините, за
щото само при нея те ще 
бъдатъ напълно дееспособ
ни, нека и сега да изкажемъ 
общо и единодушно желание 
да се изпълни часъ по-ско-
ро това наше искание. 

„Благодаря ви за съдейст
вието , което ми дадохте 
при изпълнение почетната 
длъжность, която ми възло
жихте. Дано въ идната сесия 
дойдемъ тукъ съ по-големи 
средства, за да можемъ да 
изпълнимъ всичките ония 
хубави желания, които имах
ме и имаме за подигането 
на окръга. 

„Като ви благодаря още 
веднъжъ, обявявамъ I-а ре
довна сесия на Окр. Съветъ 
за закрита. 

(Край) 

ВАРНЕНСКИ 
Окръж. Ветерин. Лекарь 0 к Р Ъ ж н о 

№ 591 До Г. Г. Околийските и гр. 
Ветеринарни лекари и участъ
кови ветеринарни фелдшери въ 17 Май 1921 год. 

Врна. Оръга. 
За да може да се следи за плодностьта на държав

ните жребци поставени на слъчни станции въ окръга и 
резултата отъ крастосването иа казаните жребци съ 
местните кобили, задължавамъ всички поименовани по 
горе длъжностни лица да държатъ нужните бележки и 
къмъ края на слъчния сезонъ (1 Юлий) тия бележки да 
ми се представятъ въ сведение. 

Да се разгласи между населението, че всеки сто-
панинъ на покрита кобила отъ държавенъ жребецъ треб
ва непременно да притежава кочанно свидетелство и 
следъ ожребяването на кобилата, това свидетелство вед
нага да се изпраща чрезъ респективната община до уп
равлението на завода — Кабиюкъ за заверка. 

Сведенията които се записватъ въ съответния ре-
гистъръ по свидетелствата на ожребените кобили изпра
тени отъ управлението на конезавода, до лекарите да 
ми се представятъ тоже въ указаното по горе време. 

Окр. Ветеринар. Лекарь: Д-ръ Тюлевъ. 

Варненска Окръжна Постоянна Комисия. 

Обявление 
№ 1962. 

гр. Варна, 23 Май 1921 год. 
Варненската Окръжна Постоянна Комисия обявява 

за знание на иитересующите се Варненски жители и 
населението отъ окржга, че окржжниятъ съветъ прЬзъ на
стоящата си редовна сесия ще заседава, начинае отъ 
отъ 23 того, въ салона на „XX векъ" находящъ се на 
ул. Шуменска, въ всеки присъственъ день отъ 3 до 6 
часа следъ обедъ публично. 

Желающите слушатели могатъ да приежтетвуватъ. 

Председатель: II. ДиМИТРОВЪ 
Секр.-Бирникъ: СТ. КАЛДЪРЪМОВЪ 

Синделско Селско-Общинско Управление 

Обявление 
№ 1231. 

с. Синделъ 14 Май 1921 год. 

На 10 юний т. г. отъ 2 до 5 часа следъ обедъ 
въ канцеларията на Общинското Управление ще се про
изведе публиченъ търгъ съ явна конкуренция за отда

ване на закупвачъ събирането на общинските приходи 
отъ Султаиларското Общинско блато за време отъ ут
върждението на търга до 31 Декемврий 1921 година. 

Първоначална оценка на предприятието възлиза 
на 500 лева. 

Исканиятъ залогъ за участие въ търга е 10% 
върху първоначалната оценка. 

Членове 11 и 12 отъ закона за обществените 
предприятия са задължителни -за конкурентите. 

Тържните книжа могатъ да се видятъ вейки при-
сътственъ день и часъ въ канцеларията па Общинското 
Управление. 

Кметъ: С. М. ЧАЛъКОВЪ 
Секр.-Бирникъ: ЧЕТОВЪ 

Преписъ. Служебно. 

Телеграма 
Подадена отъ София на 13 Май 1921 р. 

Приета отъ София на 13 Май 1921 г. 

До всичи Окръжни Управители. 
Бюджетното упражнение на изборните учреждения 

се свършва на 30 Юний както това е за държавата и 
платежните заповеди могатъ да се издаватъ най-късно 
до 25 число на същия месецъ на общо основание. Съ
общете това на общини градски-и селски и на окръж-
нигв Постоянни Комисии за сведение и собразявание 5012. 

Главенъ секретаръ: (под.) Добревски. 

До Г. Г. Варненски и Провад. Окол. На
чалници, Варнен. и Иовад. Гр. Кметове и Варн. 
Окр. Постоянна Комисия. 

За сведение и изпълнение № 4684. 
Гр. Варна, 15 Май 1921 год. 

За Окр. Управителъ: (под.) Ст. Коларовъ. 
п. Секретаръ: (под.) Не се чете. 

Верно, 
Секр.-Бирникъ при Варнен. Окръжна Постоянна 

Комисия: Ст. Калдаръмовъ 

ВРЕМЕННИ ПРАВИЛА 
за общинските скотовъдни комисии по 

подобрение на скотовъдството. 

(Приети въ заседанието на Ески-Джумайския скотовъденъ 
съвЪтъ съ протоколъ № 5 отъ 30.ХII.1919 г.). 

IX. 
§ 58 Списъците на подлежащите на задължителен* 

прегледъ мъжки разплодници се правятъ въ три екзем
пляра, отъ които комисите следъ привършвание на рабо
тата съставляватъ протоколъ и заедно съ списъците, еди-
но оставятъ въ архивата на общината, другия предаватъ 
на председателя на общинската скодовъдна комисия, а 
третия се изпраща въ околийския скотовъденъ съветъ 
за сведение. 

§ 59 Кметове, които не представятъ на време и въ 
изправность списъците, на подлежащите на задължите-
ленъ прегледъ мъжки разплодници, се наказватъ съ гло
ба до 100 лева по чл. 38 отъ закона за подобрение на 
скотовъдството. 

§ 60 Секретарь-бирника на общината завежда и дър
жи въ изправность книга обр. № 2 на одобрените, поз
волените и премираните по чл. 14 отъ закона мъжки 
разплодници, въ която отбелЪзва промените, които ста-
ватъ съ техъ. Секретарите, които не държатъ въ из
правность тази книга, се наказватъ дисциплинарно отъ 
окръжния управитель. 

§ 61 Въ изпълнение на чл. 10, 11 и 14 отъ закона 
за подобрение на скотовъдството, общинския кметъ за
едно съ общинската скотовъдна комисия, съ длъжни да 
направятъ следното: 

а) Разгласяватъ между населението съ всички сред
ства, съ които разполагатъ (глашатаи, покани, обявления 
лични срещи и т. н.) за деня, въ който ще се преглед-
ватъ всичките мъжки разплодници отъ специалните ко
мисии и поканватъ притежателите да ги представятъ въ 
определения пунктъ, като ги предупредятъ за мерките, 
които ще се взематъ противъ ония отъ техъ, които не 
ги представятъ въ казания день; 

б) На следния день отъ действието на комисията, 
секретарь-бирника приготовлява писменни покани обр.№ 3 
до ония притежатели, които не съ представили разплод
ниците да ги представятъ на 30 мартъ въ центъра на 
околията ,за прегледъ. Тия покани следъ подоисването 
имъ отъ председателя на общинската скотовъдна коми
сия се предаватъ да кмета, за да ги препрати на при
тежателите още същия день, същевременно уведомява 
околийския скотовъденъ съветъ и изпраща разписките. 

(Следва) 


